



Regionstyremøte Nr. 11/23-26

19.august 2024 på Idrettens Hus i Drammen.

Tilstede:

Gro Gulliksen
Tom Sørensen
Truls Gundersen
Emma Charlotte Talleivsen Raflund
Håvard Gjeldøkk
Marianne Lutro
Alexander Christiansen
Ole Kristian Strøm

Forfall:

Saksoversikt:

88/23-26	Referater og protokoller
89/23-26	Rapport fra administrasjonen/Rikets tilstand
90/23-26	Økonomi
91/23-26	KPIer
92/23-26	OCC
93/23-26	Anlegg
94/23-26	Dialogmøter
95/23-26	Gruppene: TH, rullestolhåndball, anlegg, økonomi som barriere
96/23-26	Datoer for kommende styremøter
97/23-26	Eventuelt

Sak 88/23-26

Referater og protokoller

Styret godkjente protokollen tilhørende styremøte nr.10.
Styret tok en runde ang Forbundsstyrets protokoller.

Vedtak: Protokollen til styremøte nr.10 ble godkjent.



Sak 89/23-26

Rapport fra administrasjonen/Rikets tilstand

Rapportering på målsettinger i Handlingsplanen blir skjematisk gitt til styret med jevne mellomrom og til hvert styremøte.

Konkurransen:

Godt i gang igjen etter sommeren. Business as usual med omberamninger og andre ting som sammensatte lag og dispensasjoner som skal på plass før seriestart. En del henvendelser om lisens og overganger.

Påmelding til skoleturneringer åpner i løpet av kort tid. Vi inviterer i år til to «nye» turneringssteder: Lier og Porsgrunn. Har en stor utfordring i Tønsberg, da vi mangler arrangør. En turnering vi mener vi må gjennomføre!

Trener/lagledermøter for 11-12 år starter denne uka:

<https://www.handball.no/regioner/region-sor/nyheter-i-region-sor/2024/07/trenermoter-6-12-ar/>

Mandag 26.08. har vi kalt inn til informasjons-/dialogmøte på Teams for C-serielagene på 13 og 14 (X-serie). Her er kampoppsettene litt annerledes, alle lagene møtes i samme hall og spiller to kamper hver:

Det ble fakturert 711 lag etter 1. juni

Etter det har 25 lag trukket seg, 6 lag har meldt seg på (venter på bekreftelse fra et 7.)

Region Sør Cup: pt. meldt på 132 lag. Det er sendt ut mail til alle lagledere, og fristen er utvidet til 25.08.

Spill/trening:

Rekruttering:

- 69 skoler med på kast ballen



- Møte med Kast ballen-skoler 27.08.2024

Dommer:

- 465 dommere påmeldt sesongen ca samme som i fjor
- Kick off for dommere blir arrangert 23.-25 august
- Dommermøter er satt, og sendt ut info

Trener:

- Trenermøter satt opp fra 6-12 år

Spillerutvikling:

- Trenere på plass til alle grupperinger
- Trenermøter 13-15 år satt opp. Dato kommer

TH:

- Møte med trenere satt opp 29.august

Klubb:

- Velkommen til sesong-møte for klubbene blir satt opp. Dato kommer.
- Klubbmøter i Telemark 16.09.2024

Vedtak: Til etterretning

Sak 90/23-26

Økonomi

Halvårsregnskapet var ikke helt klart, da det gjenstår noen poster. Det vil bli sendt ut til styret så fort det foreligger.

Vedtak: Til etterretning

Sak 91/23-26

KPIer

Nye målsettinger, på alle våre tiltak og aktiviteter, for sesongen 24/25 er under utarbeidelse. De tar utgangspunkt i Strategiplanen, tilhørende ting-vedtatte mål og Region Sørs handlingsplan.

Vedtak: Til etterretning



Sak 92/23-26

OCC

Hva gjelder bruk av Oslofjord Convention Centre til arrangementer og samlinger, så avventer vi endelig vedtak i Forbundsstyret i NHF.

Vedtak: Til etterretning

Sak 93/23-26

Anlegg

- Regional tiltaksplan for anlegg i Region sør
- Anleggsatlas status pr 1.6.2024
 - o Hvor er utfordringen?
- Pågående prosjekter med nye haller.
 - o Rjukan
 - o Vikersund
 - o Lier
 - o Drammen (Konnerud og Glassverket)
- Anleggsleie til trening (og kamp) hvor må vi inn og påvirke. Marianne, Tom og Håvard sjekker ut dette og legger en oppfølgingsplan.
 - o Larvik
 - o Sandefjord
 - o Drammen
 - o Seljord
 - o Midt Telemark

Vedtak: Til etterretning

Sak 94/23-26

Dialogmøter

Alle klubbene har gjennomført dialogmøter flere ganger de siste sesonger. I sesongen 24/25 inviterer region sør til en ny runde med møter. En del av møtene skal da inneholde informasjon fra region sør, samt en del med dialog og samarbeid mellom klubbene. Regionstyret ønsker i tillegg til at det innkalles til møter uten at representanter fra regionalledet er representert.

Vedtak: NHF Reg Sør inviterer til et dialogmøte i løpet av sesongen 24/25.



Sak 95/23-26

Gruppene: TH, rullestolhåndball, anlegg, økonomi som barriere

TH-møte 29.august, så deltar Gro Gulliksen. For øvrig er Gro ansvarlig for TH i styret.

Anlegg – Alexander og Håvard har ansvaret for dette arbeidet.

Rullestolhåndball – Truls og Gro har ansvaret for dette.

Økonomi som barriere, søkbare midler, leiepris i haller – Tom, Håvard og Marianne har ansvaret for dette.

Vedtak: Til etterretning

Sak 96/23-26

Datoer for kommende møter:

24.september kl.1600, styremøte på Teams

1.-2.november - Forbundsrådsmøte

2.-3.november – Fellesmøte mellom Forbundsstyret og alle Regionstyrene.

18.november – kl.1600, styremøte på Teams

Vedtak: Til etterretning

Sak 97/23-26

Eventuelt

Ingen saker

Vedtak: Til etterretning

Referent: Ole Kristian Strøm